
Sestanek upravnega odbora KD Rog  dne 27.9.2023 
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Vabljeni: predsednik Andrej Hauptman, Aleks Štakul, Maja Oven, Boštjan Jenko, 
Gorazd Penko, Mirko Pogačar, Tomaž Grm, Miro Miškulin. 
 
Prisotni na UO: Andrej Hauptman, Maja Oven, Gorazd Penko, Mirko Pogačar – prišel 
ob 9:50, Miro Miškulin, Boštjan Jenko, Tomaž Grm. 
Aleks Štakul se je zaradi odsotnosti opravičil.  
 
Predlagan dnevi red: 
 

1. Pregled zadnjega zapisnika UO  z dne 22.2.2023 
2. tekoče finančno poslovanje, potrditev zaključnega poročila za l. 2022 
3. okvirni program delovanja okt-dec 2023 in v l. 2024 
4. Razno 

 
ad1) Pregled zadnjega zapisnika UO  z dne 22.2.2023 
 
pregled zadnjega zapisnika UO u dne 22.2.2022 - zapisnik je bil soglasno sprejet, z 
posameznimi vprašanji o realizaciji sklepov: 

a) Spletna stran: Gorazd Penko pove, da bo nova spletna stran delovala do 31.12., 
Maja doda da bo to moderno zasnovana stran, taka kot mora biti 

b) Poligon Stožice: Andrej sporoči da je bil osnutek predstavljen županu MOL 
Zoranu Jankoviču, ki nad obsežnostjo projekta ni najbolj navdušen, tako da se 
pričakuje popravek osnutka 

c) Skladišče Maratona Franja – Repnje: Miro pove da se nadaljujejo vsi postopki v 
zvezi z ureditvijo mej na zemljišču, ko bodo speljani se izvede nakup in prepis 
zemljišča z objektom na KD Rog, vse skupaj lahko tako kot do sedaj brezplačno 
uporabljamo, 

d) Predlog Boštjana Jenka da se intenzivno lotimo pridobivanja novih sponzorjev: 
Boštjan je že dan pred današnjim sestankom poslal idejo da se kontaktira 100 
top podjetij v Sloveniji, Andrej predlaga da se v jesenskem času organizira 
posvet na to temo, Boštjan doda: predlagam vzpostavitev 5-letne strategije 
društva KD Rog, kam želimo priti, zaradi tega, bi se sestali na delavnici. 
Sponzorstvo je samo ena od točk strategije društva. 
Predlog--) 

V petih letih želimo: 
Postati največji kolesarski klub v Sloveniji: 

• X članov  
• X članic 
• X uspehov na dirkah,… 

Sekundarni cilji: 
- Vzgoja otrok v skupnosti 

- Skrb za razvoj kolesarstva lokalne skupnosti 
Področja, ki bodo to omogočala: 

• Razpoložljivi budget (opredeliti kako do tega budgeta) 

• Število trenerjev 

• Vzpostavitev vadbenega poligona,… 



• Otvoritev spletne trgovine s kolesarskimi pripomočki kluba 

 
e) Glede kandidatur za Bloudkovo in Rožančevo priznanje Tomaž Grm pove da se 

po novem da za dosežke dobiti Bloudkovo priznanje tudi za nazaj in predlaga 
da se kandidira Andreja Hauptmana, ki je bil s svojim zgodovinskim dosežkom 
l.2001 izpuščen, Andrej naknadno pojasni da mogoče ta kandidatura v tem 
trenutku ne bi bila pametna in daje prednost kandidaturi Jožetu Mermalu za 
izjemen prispevek k razvoju slovenskega športa. 

f) Maja predlaga, da podelimo Tofu posebno ZLATO ROGOVO KOLO za življenjsko 
delo in zasluge pri razvoju Maratona Franja, KD rog in slovenskega kolesarstva, 
Gorazd pove na kakšen slavnosten način se je Zlato Kolo podeljevalo v 
preteklosti, Tomaž predlaga da ga letos Tofu na Ciklokrosu Ljubljana podeli sam 
Tadej Pogačar – za kar še potrebujemo njegovo soglasje, prav tako se KZS poda 
predlog da na VEČERU ZVEZD podelijo Tofu nagrado za življenjsko delo v 
kolesarstvu. 
 

SKLEP ŠT.1: 
Zapisnik sestanke UO z dne  22.2.2023 je soglasno sprejet. Nova spletna 
stran Maratona Franja bo delovala najkasneje do 31.12.2023. Aktivnosti v 
zvezi s poligonom v Stožicah se nadaljujejo. Prav tako se nadaljujejo 
aktivnosti v zvezi z skladiščnimi prostori za MF v Repnjah. V zvezi z 
pridobivanjem novih sponzorjev bo predsednik Andrej Hauptman v 
jesenskem času organiziral posvet vseh članov UO. Za Bloudkovo nagrado 
se da prednost kandidaturi Jožetu Mermalu za izjemen prispevek k razvoju 
slovenskega športa. TOF-u se podeli  ZLATO ROGOVO KOLO za posebne 
dosežke. 
 
 
Ad2) 
Tekoče finančno poslovanje, potrditev zaključnega poročila za l. 2022 
Finančno poročilo je s strani vseh prejeto z odobravanjem, Miro pove da lahko 
pričakujemo še sofinaciranje trenerjev-panožna športna šola  s strani MOL-a- 50.000€ 
za ženski del in 50.000€ za Pogi Team, poleg tega dobimo še nekaj sredstev od 
sponzorjev: Triglav, Generali, Eles, I feel Slovenia .. skupaj cca 50.000€. Pričakovani 
tekoči stroški so 50.000€ / mesec, Gorazd sporoči, da bo potrebno  plačati še majice 
MF – cca 25.000€, spletna stran 6.000,00-8.000,00€, v vsakem primeru bomo leto 
končali pozitivno. Tudi o zaključnem, oddanem poročilu za l. 2022 ni bilo pripomb tako 
da je soglasno sprejeto. 
SKLEP ŠT.2: 
Tekoče finančno poročilo je soglasno sprejeto, prav tako zakonsko oddano 
zaključno finančno in vsebinsko poročilo poslovanja za l. 2022..  
 
Ad3) 
Okvirni program delovanja okt-dec 2023 in v l. 2024 
 
Gorazd predstavi predviden plan za zaključek sezone ženske ekipe za letos: dirka v 
Italiji in etapna dirka na Kitajskem, vse z razlogom da se dobi dovolj točk za nastop 
dveh tekmovalk na OI v Parizu 2024.  



Prav tako prestavi svoj načrt združitve z neimenovano italijansko ekipo, za katero mu 
je ustno soglasje že  dala Mestna občina Ljubljana in Jože Mermal v imenu BTC-ja, 
vplačilo v ekipo bi bilo 30.000€ + pokritje lastnih stroškov, idejo je podprla Maja, ostali 
člani UO se ne izjasnijo ne za ne prosti, razen Miro se ne strinja, ker meni da je 
potrebno denar vložiti v razvoj mladih domačih tekmovalk, Penko: po pogovoru z 
največjima podpornikoma ekipe MOL in družbo BTC smo se skupaj odločili za 
sodelovanje z Italijansko ekipo za sezono 2024. 
 
Glede Maratona Franja Gorazd napove za 2024 petkov kronometer BTC – Domžale - 
BTC, Miro vpraša Majo če BTC podpira ta termin ker je prometno zelo neugoden, Maja 
potrdi da BTC to podpira, Penko: Na posvetu po letošnji izvedbi maratona smo se 
odločili skupaj z glavnima pokroviteljema ( MOL in BTC ), da se vrne maraton na tri 
dnevno izvedbo, kot je bilo pred izbruhom virusa. 
 
Miro na kratko omeni delovanje ekipe LGS v jeseni: trenutno poteka dirka Po Hrvaški, 
Potem gredo fantje na željo in stroške  glavnega sponzorja še ne Kitajsko in Japonsko, 
za naslednje leto pa garantira vložek 200.000€ + opremo.  
Tukaj dodajam samo še to, da so bili ta teden na obisku v klubu revizorji bank iz 
Taiwana, ki so se prišli prepričat kakšno ozadje ime veliko vlaganje vlade Taiwana v 
posle v EU in Sloveniji ( gre za 10 milijonov € nepovratnih sredstev ), mislim da cso bili 
z videnim več kot zadovoljni. 
 
Mladinska ekipa Pogi Team bo v letu 2024 delovala v podobnem obsegu kot v l. 2023, 
čez 150 kolesarjev, organizacija 6ih mednarodnih mladinskih dirk za fante in dekleta   
( Kamnik, Komenda1, Komenda ind. Cona, Ljubljana – Cikolokros  ( obe tudi za člene 
in članice ), Vodice, Podsmreka,  poleg tega pa še vsakoletno državno šolsko prvenstvo 
za šolsko mladino v Planici.    
 
Predsednik Andrej Hauptman prdestavi tudi predlog KZS da KD Rog v letu 2024 
organizira državno cestno prvenstvo, za kar je Andrej že dobil načelno soglasje županje 
Domžal, aktivnosti s tem v zvezi pa se nadaljujejo. 
 
SKLEP ŠT.3: 
Okvirni programi delovanja za konec 2023 in za l. 2024 so okvirno 
predstavljeni, sprejetje programov oziroma odločitev se preloži na naslednji 
sestanek UO. 
 
Ad4) 

Razno 
 
Parkirišče za klubom -  
Miškulin pove da je bil dan pred tem sestankom v kontaktu z lastnico, ki še vedno ni 
odločena za prodajo, se pa nagiba k temu da proda klubu cca 200m**2, ki bi nam 
olajšali dostop do skladišnega dela kluba in pri povečanju parkirnih prostorov. 
SKLEP ŠT.4: 
Aktivnosti v zvezi z pridobitvijo zemljišča za klubom se nadaljujejo, na 
naslednje sestanku UO preverimo stanje. 



 

 
 
Sestanek UO KD Rog je zaključen 27.9.2023 ob 10:45  
 
 
Zapisnik sestavil: Miro Miškulin 
 
  
 
Pregledal: Andrej Hauptman – predsednik KD ROG 


